
 

Zápis z jednání 
Místního výboru městské části Polabec 
Zasedání č. 22 – 1/2020 

Datum a čas konání: 9. ledna 2020, 18:30 
Místo konání: Restaurace Jízdárna, U jízdárny 209, Poděbrady 
Přítomni: Petr Kulhavý (předseda), Ing. Jan Duba (tajemník), Mgr. Jan Froněk, 

Jiří Mičánek, Josef Mihalík, Josef Strnad, Renata Strnadová 

Program jednání 
1) Zahájení jednání 
2) Kontrola plnění úkolů 
3) Rezignace J. Froňka 
4) Vyplácení odměn členům výborů a komisí 
5) Různé 

Průběh jednání 

1 - Zahájení jednání 
● Předseda výboru přivítal členy Místního výboru městské části Polabec (dále jen           

“výbor”) a konstatoval, že je přítomno sedm členů výboru a výbor je tím             
usnášeníschopný. 

2 - Kontrola plnění úkolů 

Pořízení informační tabule “Zákaz venčení psů” na dětské hřiště 
● Probíhá 

○ J. Duba připravil grafické podklady pro výrobu, J. Mičánek zadal výrobu           
odborné firmě. Předpokládané dokončení na konci ledna. 

● Závěr 
○ Úkol: J. Strnad + J. Mihalík – technické provedení 

Chodník v ulici Jabloňová 
● Průběh jednání 

○ Stále probíhají stavební práce na veřejném osvětlení, předpokládané        
dokončení prací je 28.2.2020. 

● Závěr 
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○ Odloženo na další zasedání výboru. 
 

Péče o ovocné stromy na veřejných místech 
● Průběh jednání 

○ Proběhl soupis stromů. 
○ P. Kulhavý předal požadavky p. Procházkovi (městská zeleň). P. Procházka 

dohodl s TSMP (p. Pavlas),  že se primárně udělají výchovné řezy na 
mladých ovocných stromech a odstranění výmladků a staré stromy se budou 
řešit příští rok z jara. 

● Závěr 
○ Úkol - P. Kulhavý - prověří u p. Procházky aktuální stav a výhledový plán pro 

jaro 2020. 

Cyklostezka Obora – zlomená větev v koruně stromu – odstranění 
● Závěr 

○ Odstraněno 

Obora – uschlé větve – odstranění 
● Průběh jednání 

○ Beze změn. 
○ Stav aktuální k 7. listopadu 2019 - viz příloha č. 1/2020-1. 

● Závěr 
○ Úkol - J. Strnad - Ověřit u p. Uchytila stav, zeptat se na další možné kroky. 

3 - Rezignace J. Froňka 
● Průběh jednání 

○ J. Froněk - rezignace platí 
○ J. Duba seznámil členy výboru s průběhem hledání kandidátů na nového 

člena výboru.  
■ Na doporučení výboru J. Duba oslovil pí. Froňkovou a pí. Vaverkovou. 

Pí. Froňková souhlasí se členstvím ve výboru. Pí. Vaverková souhlasí 
se členstvím ve výboru a otevřeně vítá práci ve výboru. 

○ Po rozpravě se výbor shodl na tom, že Zastupitelstvu navrhne ke jmenování 
pí. Vaverkovou. 

● Usnesení č. 1/2020 (přijato, 6-0-1) 
○ Výbor navrhuje 

Zastupitelstvu města jmenovat novým členem Místního výboru městské části 
Polabec paní Mgr. Petru Vaverkovou Valtrovou, MBA., bytem Vřesová 205, 
Poděbrady.  
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4 - Vyplácení odměn členům výborů a komisí 
● Průběh jednání 

○ Předseda výboru seznámil členy výboru s novými pravidly pro vyplácení 
odměn pro členy výborů a komisí. Dále předseda výboru uvedl, že podle 
uvedených pravidel navrhne vyplacení odměn v plné výši. 

○ Předseda výboru si vyžádal podepsané podklady nutné pro vyplacení odměn. 
● Závěr jednání 

○ Výbor nepřijal žádné usnesení. 

5 - Různé 

Rekonstrukce lamp 
● Průběh jednání 

○ Rekonstrukce probíhá. 
○ Podle podkladů na stránkách města je předpokládaný termín dokončení 28. 

únor 2020. 
○ Všechny oficiální dokumenty jsou k dispozici na stránkách města. 

■ http://mesto-podebrady.cz/vismo/dokumenty2.asp?id_org=12349&id=
32914 

● Závěr jednání 
○ Výbor nepřijal žádné usnesení. 

 
 
 
 
 
 
 
 
Petr Kulhavý 
předseda výboru 
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Přílohy 

Příloha č. 1/2020-1 

 
Větve z prořezu zasahující do vozovky, ul. Obora, stav k 4. lednu 2020. 
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